
 
Zápis č. 10/2009 (44) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 19. 10. 2009 

 

Přítomni:   Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Pavel 
Navrátil, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Ing. 
Vladimír Gerlich , Bc. Ondřej Vrzal, Bc. Ludmila Novotná, Petr Peroutka (celkem 
9 členů AS ) 

Omluveni: doc. Ing. Martin Sysel Ph.D  
Hosté: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., RNDr. Jan Ostravský, 

CSc., prof. Ing. Roman Prokop, CSc., Eva Navrátilová 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

3. Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. - 30. 9. 2009. 

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2010/2011 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 

5. Projednání návrhu Aktualizace dlouhodobého záměru FAI na rok 2010.  

6. Informace zástupce FAI ve Sněmu Rady vysokých škol.  

7. Různé. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal hosty.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Z minulého zápisu: 

• Byl vyřešen problém s předáváním osobních údajů třetí osobě v elektronickém 
přihlašování do navazujícího Mgr. studia.  

• Na ÚM byl přijat do pracovního poměru nový akademický pracovník – Dr. Martínek. 
• Spolu s nadcházejícím zkouškovým obdobím je nutno apelovat na zkoušející, aby 

vypisovali termíny zkoušek s dostatečným předstihem (dle Studijního a zkušebního 
řádu) a v dostatečném počtu.  

Předseda AS FAI informoval o výsledcích dvou elektronických hlasování, která proběhla v průběhu 
prázdnin a počátkem září 2009. První hlasování se týkalo schválení Ing. Procházky zástupcem 
FAI do volební komise AS UTB pro účely doplňovacích voleb. Ve druhém hlasování AS FAI 
schválil prominutí písemné přijímací zkoušky pro studenty BTSM na detašovaném pracovišti v 
Praze.  
Předseda AS FAI dále informoval o důležitých bodech projednávaných na zasedání AS UTB: 

• Změna prorektorů na UTB. 
• Schválení vyplacení 13. mzdy. 
• Změny Statutu UTB  

o související se zřízením nové Fakulty logistiky a krizového řízení a zřízení 
Knihovny UTB jako samostatné součásti UTB 

o zařazení Etického kodexu studenta  
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o změny ve výši poplatku za studium po překročení standardní délky studia 
zvětšené o 1 rok. 

• Informace kvestora o investiční strategii UTB v letech 2010-2015. 
• Schválení nákupu pozemků pro investiční záměr (je podmíněn zabezpečením financí na 

nákup z Operačního programu VaV PI). 
• Změna Stipendijního řádu. 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Děkan FAI informoval o přípravě setkání absolventů FAI a jejích předchozích forem. Pracuje se 
na dokončení Směrnice pro hodnocení pedagogických a tvůrčích aktivit. Dále se pokračuje v 
přípravě na akreditaci nových studijních oborů. Řeší se kritická situace týkající se nedostatku 
výukových místností pro studenty FAI na U5. Dále proběhne na základě Rozhodnutí děkana 
FAI převedení studentů stávajících Bc. oborů na Bc. obor Informační a řídicí technologie. 
Ing. Gerlich vznesl dotaz týkající se možnosti navýšení množství témat BP a DP a dále se 
informoval na výši odměn za vedení BP. 
Dr. Matýsek vznesl dotaz týkající se rozdělení ústavů. Děkan FAI reagoval na dotaz. Na rozdělení 
ústavů se pracuje, po konzultaci s řediteli ústavů budou svolány schůze ústavů, na kterých se 
budou moci k rozdělení ústavů vyjádřit jejich pracovníci.  
Prod. Prokop informoval o nově vznikajícím internetovém časopise FAI s názvem TRILOBIT. 
Dále informoval o bulletinu INFOFAI, který je dostupný na webových stránkách FAI a vyzval 
přítomné o zasílání případných příspěvků, názorů apod. Prod. Prokop dále informoval o 
rozšiřování zahraničních vztahů. 
Prod. Ostravský informoval o počtech přijatých studentů do 1. ročníku Bc. studia a o celkovém 
počtu studentů na FAI. FAI se ze všech fakult UTB nejvíce přiblížila požadovanému počtu 
studentů. V pátek 23.10.2009 proběhne imatrikulace studentů BTSM na detašovaném pracovišti 
v Praze. 
Prod Sysala zhodnotil nový kreditový systém pro DSP. Došlo k nárůstu získaných kreditů u 
studentů DSP v jednom akademickém roce. Z hlediska motivace se kreditový systém osvědčuje. 

ad 3) Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. - 30. 9. 2009. 

Tajemnice FAI stručně představila jednotlivé části Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 
1. 1. - 30. 9. 2009. Podotkla, že tento dokument má návaznost na rozpočet FAI a čerpání 
finančních prostředků postupuje podle plánu. Detailní projednání Průběžné zprávy o 
hospodaření FAI za období 1. 1. - 30. 9. 2009 proběhne dne 22. 10. 2009 v 9.00 hod. v zasedací 
místnosti 51/606 při zasedání Ekonomické komise AS FAI. Nečlenové EK AS FAI mohou své 
dotazy a připomínky směřovat na předsedu EK doc. Sysla nebo předsedu AS FAI Dr. Chramcova. 

ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2010/2011 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 

Dr. Ostravský podotkl, že návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2010/2011 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika vychází ze 
směrnice pro loňský akademický rok. Vzhledem ke zkušenostem z předchozích let a 
očekávanému poklesu uchazečů o studium na VŠ, byla hranice středoškolského průměru pro 
prominutí písemné přijímací zkoušky (2,3) stanovena již v této směrnici. V předchozích letech se 
tato hranice stanovovala až na základě přijatých přihlášek. Dále je do směrnice přidán odstavec 
3.5 týkající se možnosti zrušení přijímací zkoušky děkanem při nedostatečném počtu studentů 
na některém oboru nebo detašovaném pracovišti. Tato směrnice bude podrobně projednána na 
zasedání Legislativní komise dne 26. 10. 2009 ve 13.00 hod. v zasedací místnosti 51/606. 
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ad 5)  Projednání návrhu Aktualizace dlouhodobého záměru FAI na rok 2010. 

Návrh Aktualizace dlouhodobého záměru FAI na rok 2010 krátce představil prof. Prokop. Dr. 
Chramcov vznesl několik připomínek k danému dokumentu. Návrh bude detailně projednáván na 
zasedání LK AS FAI dne 26. 10. 2009. 

Odchází Ing. Gerlich. 

ad 6) Informace zástupce FAI ve Sněmu Rady vysokých škol. 

Dr. Matýsek se dne 17. 9. 2009 zúčastnil pracovního semináře RVŠ týkajícího se financování Vědy 
a výzkumu a kooperativy vysokých škola a AV ČR. Dr. Matýsek ve stručnosti prezentoval zásadní 
návrhy a náměty RVŠ k této závažné problematice. Dr. Matýsek dále informoval, že proběhlo 
zasedání RVŠ jako reakce na krizi na ZČU v Plzni. 

ad 7) Různé 

• Dr. Sysala představil návrh výše prospěchového stipendia pro rok 2009/10. 

Návrh usnesení AS FAI  44/1 
AS FAI schválil výši prospěchového stipendia pro akademický rok 2009/10 ve struktuře: 
Ø 1,0 2 000,- Kč,  Ø 1,01 – 1,3 1 000,- Kč,  Ø 1,31 – 1,5 600,- Kč. 

Hlasování 
Pro: 7 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 

Usnesení AS FAI 44/1 
AS FAI schválil výši prospěchového stipendia pro akademický rok 2009/10 ve struktuře: 
Ø 1,0 2 000,- Kč,  Ø 1,01 – 1,3 1 000,- Kč,  Ø 1,31 – 1,5 600,- Kč. 

• Předseda AS FAI informoval, že obdržel prostřednictvím kolegy Peroutky žádost studentky 
o bezlepkové jídlo v menze. Žádost byla předána řediteli KMZ. Doposud bez odezvy. 

• Předseda AS FAI upozornil členy AS FAI, že se mohou obracet na vedení FAI popřípadě 
UTB s připomínkami a žádostmi přímo, nebo přes předsedu AS FAI popřípadě 
předsedkyni AS UTB. 

 
Termín dalšího zasedání AS FAI je stanoven na pondělí  2. 11. 2009 ve 13.00 hod. v zasedací 
místnosti 51/606. 
 
Ve Zlíně dne 20. 10. 2009 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


